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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 14. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 24. studenog 2022. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
„Govorim sada za Maslinicu i želim da se ne ponavljaju greške kao prijašnjih godina kad je 
Maslinica bila spor vezano za davanje koncesije. Naime, tamo je jedna zgrada tj. kućica koja 
je bila namijenjena za skladištenje. Upravo ono što smo čuli kroz pitanje i odgovor 
gradonačelnika tj. pročelnika, tamo je jedna kućica koja je bila predviđena za skladištenje 
međutim nikada to skladištenje nije bilo u njoj nego je bila prenamjena te kućice, da ne kažem, 
u neki objekat koji je bio trgovačkog karaktera. Naime, ta kućica je i lani bila spor i bila je spor 
svih ovih prošlih godina ali nije bila spor za Grad i za korisnika koji je dugovječno i dugoročno 
bio koncesionar te plaže. Sve se promijenilo lani kada je bila dana koncesija nekom drugom 
međutim taj drugi je bio vlasnik tj. koncesionar samo na jednu godinu. To se nikad prije nije 
desilo i sada, koliko čujem, biti će opet na pet godina. Sporna je kućica i kućica bi trebala biti 
vraćena skladište tj. kao skladištenje, da ne kažem, ležaljki, nosilja itd. Naglašavam da ne bi 
zbog, ja bi rekao muljanja i pogodovanja svih ovih prijašnjih godina, ne želim kao građanin to 
više slušati i to više gledati nego želim da se koncesija na našem području najpovoljnijem tj. 
najboljem koncesionaru.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Danijel Žužić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom Grada Labina: 
„Što se tiče same plaže Maslinica i njenih sadržaja, kućica itd. koji su bili u Planu upravljanja 
pomorskim dobrom za 2022. godinu, prema tom Planu i izdanim koncesijskim odobrenjima, 
sadržaji su bili postavljeni na plaži i korišteni. Za bilo kakva nekakva postupanja koja su bila 
van nekakvih dopuštenih mjera, sve je prijavljeno pomorskom inspektoru koji je napravio uvid 
na terenu i on je u biti nadležan za kažnjavanje i za nepoštivanje tog Plana upravljanja 
pomorskim dobrom i ako je bilo bilo kakvih nepravilnosti, pomorski inspektor je to na neki način 
sankcionirao. Kad Plan upravljanja pomorskim dobrom stupi na snagu, propisano je 
Pravilnikom o koncesijskim odobrenjima na pomorskom dobru da, u biti onaj koncesionar koji 
ispunjava uvjete koje se traže, a osnovni uvjeti su da ima obrt, opremu itd., između ostalog, na 
kraju je propisano da prednost ima onaj koji je najranije podnio prijavu. Na taj dio mi ne 
možemo utjecati, da li je netko najranije ili nije, jednostavno to je propisano zakonski.“ 
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